



錦綉花園
鄉村俱樂部

FAIRVIEW PARK
COUNTRY CLUB



Surprise Autumn sale 秋日驚喜禮遇

新入會優惠

Recruitment for New Member at a Discount

凡於**2021年9至10月**期間，成功申請全新「個人會籍」，可享優惠總值高達**\$15,720**回贈：

- 可獲贈價值**\$8,000**「飲食現金券」
- 特別加設早鳥優惠：每月頭**5位**成功申請者，可額外獲贈價值**\$1,000**「飲食現金券」
- 錦綉花園業主尊享額外價值**\$1,000**「飲食現金券」
- **2個月**月費豁免(價值\$2,920)
- 另加送**20張**嘉賓康體券(價值約共\$2,800)
(或可選擇價值**\$1,000**「飲食現金券」及**10張**嘉賓康體券(總值約\$2,400))

查詢詳情或預約參觀，歡迎致電**2471 6333**與會員部聯絡，本會熱烈期待獻上我們最真誠用心之服務！

Upon successful enrolment to permanent "Individual Membership" from **September to October 2021**, up to **\$15,720** rebate will be received as follows:

- **\$8,000** worth "Food & Beverage" coupons will be obtained.
- Special Early Bird Offer: extra **\$1,000** worth "Food & Beverage" coupons will be offered for **first 5** successful applicants in each month.
- Extra privilege **\$1,000** worth "Food & Beverage" coupons will be provided to Fairview Park owner solely.
- **2 monthly** subscription fee will be waived (value \$2,920).
- Additional **20 pieces** of S&R Guest Coupon will also be given (total value around \$2,800). (Alternatively: **\$1,000** worth "Food & Beverage" coupons plus **10 pieces** of S&R Guest Coupon (total value around \$2,400))

For enquiries or appointment of a club tour, please contact Membership Department by **2471 6333**. We look forward to serving you and your family with our sincerity.



現有會員
推薦親友參加成為全新
個人會籍會員，可得到價值
\$2,000「飲食現金券」。

Current member introducing
a new Individual member will
get **\$2,000** worth
"Food & Beverage"
coupons.



俱樂部同樂日
Club Community Day

Sunday, 19 - 9 - 2021 &
Sunday, 17 - 10 - 2021

1pm - 4pm
錦綉花園市中心
Town Centre Plaza,
Fairview Park



全新官方網頁
Experience Our New
Official Website

www.fvclub.hk



LIKE &
FOLLOW Us on
Facebook
讚好及追蹤
fvclub